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Kommunfullmäktige 2020-10-22 
 

 
Ärende 14: Svar på Interpellation från Malin Svan (C) 
 
Fråga 1: Just nu pågår kontraktsskrivning på 7 av de 14 tomterna. 
 
Fråga 2: Detaljplanen tillåter bostäder med olika byggnadshöjder. Vad de olika 
köparna planerar att bygga hanteras via bygglovsansökan till 
Samhällsbyggnadsnämnden. I dagsläget har inga bygglovsansökningar kommit in på 
området. 
 
 
 
 
 
/ Ronny Löfquist (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


